
 
 

 
 
 
Geachte raadsleden van de gemeente Westervoort, 
  
Allereerst een kleine uitleg over onze vereniging en bestaat dit jaar 67 jaar. 
Onze vereniging bestaat nu nog uit 13 leden. 
Dit waren er voor Corona 45 leden. 
Deze leden volgen elk jaar hun herhalingslessen inclusief Reanimatie om hun EHBO diploma geldig te 
houden. Wij zijn allen vrijwilligers en worden als vereniging door de meeste organisatoren van 
evenementen/samenkomsten in onze gemeente Westervoort benaderd om de noodzakelijke 
hulpverleners te leveren tijdens hun evenement. En die noodzaak van EHBO-ers tijdens een 
evenement is ingegeven door de eisen die de gemeente stelt. Omdat wij vrijwilligers zijn vragen wij 
niet de hoofdprijs voor onze hulpverlening en dit zorgt ervoor dat we als eerste gevraagd worden.  
Maar helaas kunnen we niet meer aan de vraag voldoen omdat het ledenaantal terug loopt om hulp 
te verlenen en ook de leeftijd een rol hierin speelt en een selecte groepje dat nu iedere keer hulp 
verleent ook nog een privéleven heeft.  
Onze 13 leden volgen elk jaar gemiddeld 6 herhalingslessen. 
Deze lessen worden gegeven door onze eigen kaderinstructeurs in de Montessori school aan de 
Paeapenstraat in Westervoort.   
En nu komt het probleem waar wij uw aandacht voor vragen: Doordat er een tekort dreigt aan 
nieuwe leden kunnen wij misschien de voor Westervoort belangrijke evenementen niet meer 
invullen omdat er geen genoeg hulpverleners meer over zijn. 
Ik denk aan meerdere activiteiten op 1 dag ( Beachvolley bal en Mudrun ), ( de Braderie en 
Westervoort Live ), ( Scholensportdag  bij SC Westervoort en AVW 66 ) de Westervoortse Kermis 
waarvoor we 4 dagen lang 4 hulpverleners p/d moeten hebben. En dan praat ik alleen nog over deze 
activiteiten, daar komen nog een aanvragen van sportclubs / buurt verenigingen en heel belangrijk 
4/5 Mei, waarin we s ’nachts actief zijn met de estafette loop vanuit Wageningen. 
  
Wij als bestuur van EHBO Vereniging Westervoort, willen u vragen om mee te willen denken om de 
zo belangrijke zo niet de belangrijkste Vereniging van Westervoort te willen promoten. 
Kan de gemeente iets voor ons betekenen en ons helpen in het werven van nieuwe leden door 
middel van reclame of zijn er andere ideeën. 
Kunnen we als bestuur met u in contact treden om e.e.a. te kunnen bespreken c.q. of er 
mogelijkheden zijn. 
  
In afwachting van uw antwoord verblijf ik. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Henk Willemsen 
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